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Årsmöte för Suseåns vattenråd den 21 mars 2023 

Årsmötet inleddes med föredrag av Patric Ceder och Elisabeth Thysell, Länsstyrelsen där dom 

berättade om lämpliga platser för biotopförstärkande åtgärder. Platser som nämndes var, sista delen 

mot mynningen, plocka lågt hängande frukter i Mostorp-Slien- delen, ovanför Knobesholm är det 

också intressant. Elisabeth informerade om finansieringsmöjligheter för åtgärder som finns genom 

medel för fiskevårdsåtgärder och LOVA. 

Därefter berättade Harald Lagerstedt åtgärdssamordnare i LEVA (Lokalt engagemang för vatten) om 

vad som dom har på gång. Harald berättade också kort om intervjuerna med olika lantbrukares tankar 

om hur man skapar god jordhälsa. Intervjuerna har Lina Floer och Harald gjort som uppföljning på 

träffen med Nick van Eckeren som var hösten 2019. 

Sedan tog Jesper Sandström vid som var en av lantbrukarna som blev intervjuad och berättade om hur 

han driver regenerativt lantbruk på sin gård i Slättåkra. Han försöker efterlikna savannsteppen hur den 

var fram till för 11000 år sedan i hur han driver sin odling, med syftet att återskapa matjorden. Jesper 

berättade att det kunde finnas matjordsdjup på upp till 9 m på den tiden. Han låter bland annat gräset 

växa upp ordentligt innan han betar det för på så sätt hinner rötterna utvecklas mer, enligt Jespers teori. 

Årsmötesprotokoll Suseåns vattenråd 2023 

J I. Mötets öppnande 

Ordförande Ingvor Johansson förklarar årsmötet öppnat. 

$ 2. Fråga om mötet utlysts i behörig ordning 
Årsmötet beslutar att mötet utlysts i behörig ordning. 

| 3. Val av mötesordförande 

Årsmötet beslutar att välja Victoria Harrysson som ordförande för mötet. 

| 4. Val av mötessekreterare 

Årsmötet beslutar att välja Harald Lagerstedt som sekreterare för mötet. 

I 5. Val av två mötesjusterare 
Årsmötet beslutar välj Sven-Ove Johansson och Lars-Anders Måttgård till justerare för mötet. 

| 6. Fastställelse av dagordning 

Årsmötet beslutar att fastställa föreliggande dagordning. 

I 7. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelsen berättar om föreningens verksamhet under 2022. Kan nämnas bland annat den 

lyckade resan som gjordes den 24 maj, extra spännande blev det när ciceronen Per Saarinen 

hittade flodpärlmusslor. 

Styrelsen har följt upp biotopkarteringar som är gjorda för att se på förutsättningarna för 

vattendraget inför den nationella omprövningen av vattenkraften i Suseån. Vattenrådet 

medverkade i samband med Anders minne på Berte, Lars-Åke Östergren berättade där vid
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Berte Kvarn om nya fiskpassagen förbi kvarnen. Vattenprover har tagits vid Berte kvarn varje 

månad under hela 2022. Styrelsen svarar på samrådshandlingar från bland annat kommunen. 

Tillsammans med flera andra vattenråd i Halland har man en dialog med Trafikverket om 

deras syn på dagvattnet från deras infrastrukturanläggningar. 

Årsmötet beslutar godkänna verksamhetsberättelsen och lägga den till handlingarna. 

I 8. Ekonomisk berättelse 

Vid årets början var behållningen på bankkonton 112 600 kr. Vid årets slut var behållningen 
148 579 kr. Årets resultat är 5 979 kr. Av projektmedel återstår 10 162 kr. Av behållningen är 
30 000 kr förskott att användas under 2023. 
Saldo på föreningens konto var vid årets slut 148 3579 kr. 

Årsmötet beslutar att godkänna den ekonomiska redovisningen. 

I 9. Revisorernas berättelse 

Lennart Bengtsson läser upp revisorernas berättelse. Revisorerna föreslår ansvarsfrihet samt att 
balansen bestäms till 148 579 kr, varav 35 979 i årets resultat, 10 162 kr i kvarstående 

projektmedel och 30 000 kr i förskott på bidrag förs över i ny räkning. 

10. Ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för året 2022. 

| 11. Beslut i ärenden som väckts genom motion 

Inga motioner är inkomna. 

I 12. Styrelsens förslag till verksamhetsplan 

Ingvor Johansson presenterar styrelsens förslag till verksamhetsplan Suseåns vattenråd avser 
att under 2023 bedriva följande aktiviteter: 

e Följa och informera om vattenmyndighetens arbete med förvaltningsplan, 
åtgärdsprogram och miljökvalitetsnormer. 

e Fortsatt kontakt med Trafikverket och TUR om vägvatten längs Suseån. 

e Följa Nationell plan för omprövning av vattenkraftverken i Suseån. 

e Följa förekomsten av invasiva arter i Suseån och regelverket kring dessa. 

e Samverka med åtgärdssamordnarna för LEVA — projektet och vara informativt stöd 
till intressenter inför åtgärdsprojekt inom Suseåns avrinningsområde. 

e Samverka med Högskolan i Halmstad. 

e Samverka med Kattegatts kustvattenråd och andra vattenråd. 

e Samverka med LBVA och VIVAB angående påverkan från bräddningar. 

e Verka för fiskevårdsåtgärder och fiskeaktiviteter i Suseån och dess biflöden. 

e  Anordna en aktivitet under året. 

e Samverka med fiskeklubbarna i ån. 

e Ge ut två nyhetsbrev under året och hålla hemsidan uppdaterad. 

Årsmötet beslutar att godkänna verksamhetsplanen. 

KAO
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8 13. Årets budget 

Agneta presenterar förslag till budget för 2023. 

Årsmötet beslutar godkänna budgeten för 2023. 

| 14. Beslut om antalet ledamöter i styrelsen 

Styrelsen består av åtta ledamöter, inklusive ordföranden. Valberedningens förslag är att det 
förblir så. 

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

15. Val av ordförande för ett år 
Valberedningens förslag: Omval av Ingvor Johansson. 

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

| 16. Val av ledamöter 

Valberedningens förslag: omval av Roland Alexandersson, Lars Andersson och Leif 
Johansson på 2 år. 

För ledamöterna Anders Carlsson, Agneta Åkerberg, Lars-Åke Östergren och Fredrik Klang 
kvarstår I år. 

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

I 17. Val av revisorer, tre stycken var av en sammankallande 

Valberedningen föreslår omval av ordinarie revisorerna Lennart Bengtsson och Lars-Anders 
Måttgård samt Lennart Larsson, för ett år med Lennart Bengtsson som sammankallande. 

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

I 18. Val av valberedning, minst 2 st, var av en är sammankallande 

Årsmötet beslutar om omval av Alf Anderson, Mattias Bengtsson och nyval på Shlomo Gavie 
till valberedningen med Alf Andersson som sammankallande. 

I 19. Till styrelsen anmälda ärenden 

- Inga anmälda ärenden har inkommit 

KAUG
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I 20. Mötets avslutande 

Victoria tackar för förtroendet och för att fått leda mötet och lämnar över klubban till Ingvor. 

Ingvor tackar alla deltagare och mötesordförande, Victoria Harrysson för ett väl genomfört 
möte, hon får en blomma och Gudmundsgårdens korv som tack och Harald Lagerstedt får 
detsamma som tack för att han varit inne tillfälligt som samordnare. Medverkande från 
Länsstyrelsen får en korv och Jesper Sandström korv och blomma som tack deras medverkan 
på mötet. 

foten Jasypson VW MMA, hed 
Mötets ordförande: Victorid Harrysson Sekreterare: Harald IL bgerstedt 

LO 
J Ustotare a SYGRrÖve Johansson Jästerare: Lars-Anders Måttgård 

    

  

   


